

Policy: Admissions

政策：招生

Purpose

目的

To articulate the University's standards for coursework student admissions, and support efficient and effective application processes.

阐明本校授课型学生的招生标准，支持高效、有效的申请流程。

Overview

综述

This policy sets out principles and policies for student admissions.

本政策规定了招生的原则和政策。

Scope

范围

This policy applies to the University's coursework programs, including non-award studies.

It does not apply to higher degrees by research.

本政策适用于本校的授课型项目，包括非文凭类项目。本政策不适用于研究类高等学位。

Policy statement

政策声明

Principles

原则

1. The University has admission standards that:

本校的招生标准：

- build on a culture of academic excellence;
基于追求卓越的学术文化；
- are clear, concise, equitable and transparent;
清晰、简洁、公平、透明；
- ensure that students have adequate prior knowledge and skills, including English language proficiency, to succeed in the program;
确保学生具备足够的基础知识和技能，包括英语语言能力，以便能在学业项目中取得成功；
- are consistent with the Australian Qualifications Framework, and take account of external benchmarking;
符合澳大利亚学历框架，并兼顾外部基准；
- support the University in achieving strategic goals in provision of a world class student experience and diversity of student body.
支持本校实现战略目标，即提供世界级的学习体验和吸引多元化的学生群体。

Limit on places in programs

项目中的名额限制

2. The Vice-Chancellor may, in writing, determine the maximum number of students that may be admitted in any period to a program offered by an ANU College for a coursework award.

校长可以通过书面形式确定在任何一段时间内，澳大利亚国立大学下属学院的某个授课型文凭项目可录取的最大学生人数。

Admissions standards accreditation

招生标准认证

3. Academic Quality Assurance Committee (AQAC) endorses, and Academic Board approves coursework admissions standards for a maximum period of five years.

Admissions standards include:

授课型课程的招生标准由学术质量保证委员会（AQAC）认可，学术委员会批准，其最长时限为 5 年。招生标准包括：

- a. minimum English language requirements;
最低英语语言能力要求；

- b. minimum academic qualification; and
最低学历要求；以及
 - c. for domestic school leaver applicants, co-curricular requirements
针对国内离校生申请人的同等课程要求
4. The University's academic colleges may propose additional program-specific eligibility criteria and prerequisites, which are endorsed by Academic Quality Assurance Committee and approved by Academic Board.
本校的学术学院可以提出特定项目的额外资格标准和先决条件，但要得到学术质量保证委员会的认可和学术委员会的批准。
5. Admissions standards for each of the University's coursework programs are reviewed at least every five years, although Academic Quality Assurance Committee or Academic Board may trigger a shorter review cycle on the basis of evidence relating to student outcomes, breaches, conflicts of interest or quality assurance.
本校的授课型课程项目的招生标准至少每五年审查一次，不过学术质量保证委员会或学术委员会可能会根据与学生成绩、违规、利益冲突或质量保证相关的证据，缩短审查周期。
6. Any breaches in admissions standards are reported to Academic Quality Assurance Committee, Academic Board and the Vice Chancellor.
任何违反招生标准的行为都将报告给学术质量保证委员会、学术委员会和校长。

Admission outcomes

招生结果

7. Applicants who meet the eligibility requirements for admission into their proposed program of study may be offered a place in the program. Eligibility for admission does not guarantee an offer for a place in the program.
符合拟修读课程资格的申请人，可能获招就读该课程。具备入学资格并不意味着一定会被录取。
8. Entry into all ANU awards is on a competitive basis in line with the University's strategic plan.
根据学校的战略规划，澳大利亚国立大学所有文凭类课程的招生都采用择优录取。
9. All applicants will receive a formal notification of outcome, which can be:
所有申请人都会收到一份正式的结果通知，该通知可能是：
- a full offer; or
录取通知书；或

- a conditional offer; or
有条件录取通知书；或
- a letter indicating an unsuccessful outcome
一封告知申请未获批准的说明信；

10. Any communication other than a formal notification of outcome cannot be accepted or taken as formal advice on an application.

除正式结果通知外的任何通信内容都不能被接受或作为正式的申请结果。

11. Review of admissions decisions and appeals are undertaken in accordance with [ANU Coursework Awards Rule](#).

根据[澳大利亚国立大学文凭授予规则](#)对录取决定和申诉进行审查。

Translated on 31 January 2020

Source https://policies.anu.edu.au/ppl/document/ANUP_008805